
 

 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

ĀRKĀRTAS  DOMES SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 19. jūnijā    Nr. 10 

 

Sēde sasaukta plkst. 13:00 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

Sēdi atklāj plkst. 13:01 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audiovideo formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par pašvaldības dalību atklātā projektu konkursā Savienības kohēzijas politikas 

programmas 2021.–2027.gadam 5.1.1. specifiskā atbalsta mērķa “Vietējās teritorijas 

integrētās sociālās, ekonomiskās un vides attīstības un kultūras mantojuma, tūrisma 

un drošības veicināšana pilsētu funkcionālajās teritorijās” 5.1.1.1.pasākuma 

“Infrastruktūra uzņēmējdarbības atbalstam” otrās projektu iesniegumu atlases kārtas 

ietvaros. 

2. Par Balvu novada attīstības programmas 2022.-2027.gadam Rīcības un investīciju 

plāna aktualizāciju. 

3. Par Balvu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka administratīvajos un finanšu 

jautājumos atbrīvošanu no amata. 

4. Par Baltinavas pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata. 

5. Par Kubulu pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata. 

6. Par Lazdukalna un Rugāju pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata. 

7. Par Viļakas pilsētas pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata. 

8. Par Tilžas pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata. 

9. Par Krišjāņu pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata. 

10. Par Susāju un Vecumu pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata. 

11. Par Lazdulejas pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata. 

12. Par Balvu pilsētas pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata. 

13. Par Vīksnas pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata. 

14. Par Vectilžas pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata. 

15. Par Šķilbēnu pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata. 

16. Par Žīguru pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata. 
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17. Par Bērzpils pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata. 

 

  

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs, domes priekšsēdētājs 

Sēdi protokolē – Jūlija Korlaša, personāla speciālists 

 

Piedalās deputāti: deputāts Sandra Kindzule, deputāts Aija Mežale, deputāts Jānis Vancāns 

(attālināti- ar balss tiesībām), deputāts Marija Duļbinska (attālināti- ar balss tiesībām), deputāts 

Iveta Arelkeviča (attālināti- ar balss tiesībām), deputāts Imants Slišāns (attālināti- ar balss 

tiesībām), deputāts Egons Salmanis, deputāts Anita Kokoreviča (attālināti- ar balss tiesībām), 

deputāts Ruta Cibule, deputāts Jānis Trupovnieks, deputāts Svetlana Pavlovska (attālināti- ar 

balss tiesībām),  deputāts Jānis Auziņš, deputāts, domes priekšsēdētāja vietniece Sandra 

Kapteine 

 

Ieinteresētās personas:  

Izpilddirektore Daina Tutiņa, projektu vadītāja Agate Vanaga, projektu vadītāja Irēna Začeva 

attālināti izmantojot https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Attīstības 

plānošanas nodaļas vadītājs Aleksandrs Sņegovs, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, 

Lazdukalna pagasta pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa, Kancelejas un personāla nodaļas 

administrācijas sekretāre Anita Kuļša, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma 

speciāliste Arta Ķerģe, Kancelejas un personāla nodaļas personāla speciāliste Ausma Duļevska, 

Balvu Sporta skolas direktore Ludmila Beļikova, Ziemeļlatgales laikraksta “Vaduguns” 

redaktors Edgars Gabranovs, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunta Raibekaze, 

Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Nekustamā īpašuma nodaļas 

Nekustamā īpašuma speciāliste Ilze Avota, Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja Inese 

Circene, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja vietniece Inese Siliņa, Juridiskās nodaļas 

Juriskonsults Inese Trupovniece, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas 

Ekonomiste Ineta Leišavniece, Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja vietniece Inta Kaļva, 

Juridiskās nodaļas Juriskonsults Iveta Kokoreviča, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā 

īpašuma speciāliste Jana Krilova, Balvu novada administrācijas Izpilddirektora vietnieks Jānis 

Bubnovs, Žīguru pagasta pārvaldes vadītājs Jevgenijs Žukovskis, Juridiskās nodaļas vecākais 

juriskonsults Juris Annuškāns, Balvu sākumskolas direktore Larisa Krištopanova, Vīksnas 

Tautas nama vadītāja Ligita Kacēna, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas grāmatvede Lilita Žuga, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas 

vadītāja Olga Siņica, Balvu novada administrācijas Izpilddirektora vietnieks Tamāra Locāne, 

Balvu novada Pašvaldības policijas vecākais inspektors Vitālijs Vilciņš 

 

Sēdē nepiedalās deputāti: Aigars Pušpurs – tiešā darba pienākumu dēļ 

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs skaidro, ka deputāts Aldis Bukšs no;icis deputāta 

mandātu un viņa deputāta statuss un pilnvaras ir beigušās šī gada 31.maijā. Saņemts Vēlēsānu 

komisijas lēmums, ka nākamais, kas stājas vietā ir Jānis Auziņš, kas arī piekritis un šobrīd kā 

deputāts piedalās ārkārtas domes sēdē, bet kārtējās komiteju sēdēs darbu varēs uzsākt ar jūliju, 

pēc domes sēdes pieņemtā lēmuma par komiteju sastāva apstiprināšanu. 

 

Sāk darba kārtības jautājuma izskatīšanu. 

 

 

 

 

 

https://us06web.zoom.us/j/89966072720?pwd=NVpGR0RjaHFGUXlhME9kZEVNVHA0Zz09
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1.§ 

Par pašvaldības dalību atklātā projektu konkursā Savienības kohēzijas politikas 

programmas 2021.–2027.gadam 5.1.1. specifiskā atbalsta mērķa “Vietējās 

teritorijas integrētās sociālās, ekonomiskās un vides attīstības un kultūras 

mantojuma, tūrisma un drošības veicināšana pilsētu funkcionālajās teritorijās” 

5.1.1.1.pasākuma “Infrastruktūra uzņēmējdarbības atbalstam” otrās projektu 

iesniegumu atlases kārtas ietvaros. 

 

Ziņo Irēna Začeva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Irēna 

Začeva: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Uzdod jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Irēna 

Začeva: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  

1 (Anita Kokoreviča - Nepiedalās balsojumā -tehnisku iemeslu 

dēļ) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par pašvaldības dalību atklātā projektu 

konkursā Savienības kohēzijas politikas programmas 2021.–

2027.gadam 5.1.1. specifiskā atbalsta mērķa “Vietējās 

teritorijas integrētās sociālās, ekonomiskās un vides attīstības 

un kultūras mantojuma, tūrisma un drošības veicināšana 

pilsētu funkcionālajās teritorijās” 5.1.1.1.pasākuma 

“Infrastruktūra uzņēmējdarbības atbalstam” otrās projektu 

iesniegumu atlases kārtas ietvaros." 

 

2.§ 

Par Balvu novada attīstības programmas 2022.-2027.gadam Rīcības un 

investīciju plāna aktualizāciju 

 

Ziņo Agate Vanaga: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, 

Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Balvu novada attīstības programmas 

2022.-2027.gadam Rīcības un investīciju plāna aktualizāciju" 

 

3.§ 

Par Balvu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka administratīvajos un 

finanšu jautājumos atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Iveta Arelkeviča, Jānis Auziņš, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, 

Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu "Par Balvu novada pašvaldības 

izpilddirektora vietnieka administratīvajos un finanšu 

jautājumos atbrīvošanu no amata" 

 

4.§ 

Par Baltinavas pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka vēlētos rast atbildi 

uz to, kāpēc bija nepieciešama maija beigās ārkārtas domes sēde, lai 

atbrīvotu Kupravas pagasta pārvaldes vadītāju. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro, ka šie jautājumi nav saistīti ar 

darba laika samazinājumu, bet ar reformām, kas ir apstiprinātas. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par tiem pagastu pārvaldes vadītājiem, kas šobrīd 

atrodas uz darba nespējas lapas, vai uzteikumu termiņi ir saistīti ar 

invaliditāti, vai šie cilvēki arī ir ietverti, kaut kādā kopējā izvērtējumā 

un vai ir piedāvāti kaut kādi amati. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka šie cilvēki arī tika vērtēti. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā par pagastu apvienību struktūrām un amatiem, vai ir šāds 

lēmums. Būtu bijis labi, ja varētu to zināt, izskatot šos jautājumus par 

šo apvienību struktūrām. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kur ir šis dokuments, kur varētu iepazīties ar šiem štatiem. Sīkāk 

paskaidro par reformu, struktūru un štatiem, ka būtu bijis zolīdi no 

izpildvaras iesniegt strukturētu informāciju par šo apvienību struktūru 

un štatiem. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk sakdiro par nolikumu un struktūru. Sīkāk skaidro par šiem 

amatiem un struktūru, ka īsti nav skaidrs, kurās apvienībās ir paredzēti 

vadītāju vietnieki un kurās nav, jo nolikums to neparedz, bet 

pārapstiprinot Bērzpils pagasta pārvaldes vadītāja amatu ir norādīts šis 

vietnieka amats, ka šobrīd nav vienota principa šiem amatiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka šajā sakarībā par šo lēmuma projekta sadaļu nevar balsot, 

jo šobrīd tas nav atbilstoši izstrādātajam nolikumam. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Uzdod jautājumu, vai ir pieejams šo apvienību vadītāju izvērtējums. 

Piekrīt tam, ko minēja iepriekš par to, ka tīri tehniski tas noteikti ir 

izpildvaras jautājums, bet ņemot vērā, ka tas skar pagastu 

reorganižaciju un apvienību jautājumu, aicinātu vairāk iesaistīt 

deputātus, jo tas ir arī jautājums par vīziju, kas ir mūsu attīstības centri. 

Jautā, kā tika veikts šis izvērtējums par amatiem. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 
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Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Jānis Auziņš) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Baltinavas pagasta pārvaldes vadītāja 

atbrīvošanu no amata" 

 

5.§ 

Par Kubulu pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Jānis Auziņš) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Kubulu pagasta pārvaldes vadītāja 

atbrīvošanu no amata" 

 

6.§ 

Par Lazdukalna un Rugāju pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Jānis Auziņš) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Lazdukalna un Rugāju pagasta 

pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata" 
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7.§ 

Par Viļakas pilsētas pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, 

Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Jānis Auziņš) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Viļakas pilsētas pārvaldes vadītāja 

atbrīvošanu no amata" 

 

8.§ 

Par Tilžas pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka vēlas izteikties par balsošanas motīviem. Skaidro, ka 

pagastu pārvaldnieki bija tādas personas, kas bija pietgiekoši 

nozīmīgas novadā gan iedzīvotāju, gan raugoties no pārvaldes 

struktūras un kā iepriekš minēja, ka šobrīd uzklausam izpilddirektores 

stāstīto par to kā ir apvienoti vairāki pagasti un būtu bijis iepriekš 

jāredz tā struktūra, jo neiet tik raiti šo struktūru izveide un būtu 

ieteikums, ka izpilddirektorei nebūtu visa atbildība jāuzņemas uz 

sevis, jo deputāti arī var kaut ko ieteikt, jo iepriekš bija gan 

izpilddirektores, gan priekšsēdētāja aicinājums, lai deputāti aktīvi 

piedalās šajos jautājumos, bet šobrīd nav nekāds dokuments ar ko mēs 

varētu iepazīties attiecībā par šīm struktūrām, kas nav labi, labi, tāpēc 

arī nākošo jautājumu balsojumā atturēsies, jo jābūt vairāk informācijai, 

jo esam tautas vēlēti priekšstāvi un tauta prasa, kāpēc nav vienlīdzības 

šajos jautājumos un īsti nav ko iedzīvotājiem atbildēt. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Vancāns) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  3 (Jānis Auziņš, Sandra Kindzule, Jānis Trupovnieks) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Tilžas pagasta pārvaldes vadītāja 

atbrīvošanu no amata" 

 

9.§ 

Par Krišjāņu pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka priekšlikumu 

Daina Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  3 (Jānis Auziņš, Sandra Kindzule, Jānis Trupovnieks) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
1 (Imants Slišāns - Nepiedalās balsojumā -tehnisku iemeslu dēļ) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Krišjāņu pagasta pārvaldes vadītāja 

atbrīvošanu no amata" 

 

10.§ 

Par Susāju un Vecumu pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu un skaidro, ka vēlētos iepazīties ar šo darbinieku 

amatu aprakstiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk pasakaidro, ka tad, kad šīs apvienības uzsāks savu darbību ir 

jāpalūdz šiem vadītājiem sniegt savus redzējumus, par to, kā redz šo 

situāciju. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Vancāns) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  3 (Jānis Auziņš, Sandra Kindzule, Jānis Trupovnieks) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Susāju un Vecumu pagasta pārvaldes 

vadītāja atbrīvošanu no amata" 

 

11.§ 

Par Lazdulejas pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  3 (Jānis Auziņš, Sandra Kindzule, Jānis Trupovnieks) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Lazdulejas pagasta pārvaldes vadītāja 

atbrīvošanu no amata" 

 

12.§ 

Par Balvu pilsētas pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, kas īsti šī amata pienākumos ietilpst. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka ir dots pārvalžu vadītājiem izveidot šo apvienību struktūru, 

veidot amatu aprakstus, ko ir pilnvarojusi izpilddirektore, kas 

acīmredzot ir saskaņots arī ar priekšsēdētāju, bet ņemot vērā šo 

saimniecisko, finansiālo sistēmu un šo stāvokli novadā vispār, ka bija 

jāizstāsta, kā notiks šīs struktūras veidošana, ka tas nav nopietni, ka 

pilnībā uzticmies un dodam pilnvaras pēc sava prāta un domāšanas 

izveidot šo pagastu pārvalžu struktūru, ka būtu jābūt vienādai pieejai. 

Nav ar mieru vienkārši balsot un gaidīt, kad kaut ko izstāstīs un 

uzskata, ka tas nav pareizi. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka nerunā konkrēti par Balvu pilsētas pārvaldes vadītāju, bet 

par procesa vadību kopumā un uzskata, ka šo gadu laikā šo procesu 

vadīt bija jāuzņemas Balvu novada domes priekšsēdētājam. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka tikko ir pieņemts amatā dārznieks, kas atbild par šiem 

darbiem un īsti nepiekrīt šim piedāvājumam, līdz ar to šī jautājuma 

balsojumā atturēsies, jo šobrīd finansiļais stāvoklis ir tāds, ka neredz 

šim amatam pielietojumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Skaidro par komunikācijas organizēšanu tieši no priekšsēdētāja puses. 

Ka šajā konkrētajā jautājumā varētu iet dažādus ceļus un šeit tieši 

jautājums rodas par amata nosaukumu un Balvu apvienība ir lielākā 

apvienība iedzīvotāju skaita ziņā un varbūt šajā struktūrā varētu bēt 

vietnieks, tāpēc arī šajā jautājumā atturēsies balsojumā un aicinājums 

būtu tieši krīzes situācijā domāt tieši par aktīvu komunikāciju. Bieži 

vien iedživotāji nesaprot šo darba organizāciju, ka to varētu uzlabot. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  1 (Aija Mežale) 

"ATTURAS" -  
4 (Jānis Auziņš, Sandra Kindzule, Svetlana Pavlovska, Jānis 

Trupovnieks) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Balvu pilsētas pārvaldes vadītāja 

atbrīvošanu no amata" 

 

13.§ 

Par Vīksnas pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  
4 (Jānis Auziņš, Sandra Kindzule, Svetlana Pavlovska, Jānis 

Trupovnieks) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Vīksnas pagasta pārvaldes vadītāja 

atbrīvošanu no amata" 
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14.§ 

Par Vectilžas pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  3 (Jānis Auziņš, Sandra Kindzule, Jānis Trupovnieks) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Vectilžas pagasta pārvaldes vadītāja 

atbrīvošanu no amata" 

 

15.§ 

Par Šķilbēnu pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis 

Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  3 (Jānis Auziņš, Sandra Kindzule, Jānis Trupovnieks) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Šķilbēnu pagasta pārvaldes vadītāja 

atbrīvošanu no amata" 

 

16.§ 

Par Žīguru pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 
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"PAR"  -  

10 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Egons Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  
4 (Jānis Auziņš, Sandra Kindzule, Svetlana Pavlovska, Jānis 

Trupovnieks) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Žīguru pagasta pārvaldes vadītāja 

atbrīvošanu no amata" 

 

17.§ 

Par Bērzpils pagasta pārvaldes vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka ir iesniedzis priekšlikumu, aicina to atbalstīt un balsot par 

to. 

Iesniegtais  

Priekšlikums: 

 

svītrot lēmumprojekta pamatojuma daļā 2.punktā tekstu "apvienības vadītāja 

vietnieka", iesniedza Sergejs Maksimovs 

 

Balsojums par priekšlikumu "svītrot lēmumprojekta pamatojuma daļā 2.punktā tekstu 

"apvienības vadītāja vietnieka"", iesniedza Sergejs Maksimovs 

 

"PAR"  -  

13 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Sandra 

Kapteine, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Jānis Auziņš) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

Priekšlikums pieņemts 

 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Pēc balsojuma par priekšlikumu skaidro, ka deputāti lemj par lēmuma 

lemjošo daļu un to, ko balsojat pirms lemjošas daļas, tie jau ir esoši, 

notikuši fakti, ko nevar izmainīt, var likt mainīt šīs pagātnes sekas, ja 

ir tāda vēlme, bet nevarat mainīt faktu, ka cilvēks jau ir parakstījis 

darba līgumu par konkrētu amatu. Pamatojuma daļā ir informācija, uz 

ko balstoties tiek pieņemts konkrēts lēmums un sīkāk paskaidro. 

Aicinātu vērst uzmanību uz lēmuma lemjošo daļu. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka piekrīt juriskonsulta viedoklim, bet šobrīd aicinātu balsot 

par lēmumu ar šiem grozījumiem, ka juridiskā nodaļa tiks ar to galā, 

ka šobrīd tiek balsots par vienlīdzīgu attieksmi un būtību, kā to 

juridiski saskaņot domā, ka tiks ar to galā. 
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Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka žēl, ka juriskonsults šo viedokli nepateica pirms šī 

priekšlikuma balsojuma, ka būtu vēlējies to dzirdēt pirms šī balsojuma. 

Skaidro, ka, lai neradītu sliktākas sekas, līdz ar to uzskata, ka prātīgi 

būtu atcelt šo priekšlikumu un sīkāk paskaidro. Deputāte Svetlana 

Pavlovska atstāj domes sēdi. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka būtu jāpalūdz juristu viedoklis, lai iesaka, kā šajā situācijā 

šobrīd pareizi rīkoties. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka juristi ir parakstījuši šo lēmuma projektu, deputāti 

nobalsojuši par Rugāju apvienības nolikumu un jautājums juristiem, 

vai iepazīstas ar dokumentiem, kurus ir pieņēmusi dome, Rugāju 

pārvaldes apvienībā šāda amata nav, līdz ar to juristi un izpildvara esat 

rīkojušies pretlikumīgi sagatavojot šādu lēmuma projektu un 

sagatavojot Vienošanos ar Bērzpils pagasta pārvaldes vadītāju un 

nevajag diktēt deputātiem, kā rīkoties un balsot. Šobrīd šis sagatavotais 

lēmumprojekts nav atbilstošs nolikumam, kādu ir apstiprinājuši 

deputāi. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka īsti neizprot uz kāda pamata tika piedāvāts šis amata, ja tas 

nav paredzēts nolikumā. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Sīkāk paskaidro, ka piekristu tam, ka pārjaunojuma līgumā veiktu šī 

amata grozījumus, jo tas nav korekti piedāvāt tādu amatu, kas nav bijis 

nolikumā. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro par šo nolikumu un jāiziet kaut kā no šīs situācijas. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka no šīs situācijas jāiziet, ka ir jābeidz lobēt Rugāju un 

Lazdukalna pagastus, ka tas joprojām notiek, ka ir Balvu novads, ka ir 

jāstrādā kā lielā novada vadītājiem. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka piekrīt tam, ka komunikācija risinot visus šos jautājumus 

varēja būt labāka un piekrīt arī tam, ka pirms sēdes deputātiem bija 

nepieciešams sniegt vairāk informācijas par to, kā veidojas šī struktūra. 

Tieši jauno apvienību vadītājiem jāredz darbs savās apvienībās. No šī 

viedokļa tika pateikts, kādā secībā, kas bija jādara un nevajag to 

pārmest, jo ir uzlikts šis modelis, kā vajadzētu strādāt, ja kaut kas nebūs 

kārtībā, tad arī būs jāmaina šis modelis. Kopumā gribētos pateikt lielu 

paldies jaunajiem apvienību vadītājiem par šim apņemšanām un 

jautājumu risināšanu. Pēc kāda laika noteikti vajadzētu uzklausīt to, 

kāpēc tieši šādu saimniekošanas modeli ir izvēlējušies. Bet par šo 

jautājumu, tomēr vēlas saņemt juristu ieteikumu. 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Skaidro, ka viens variants ir nedarīt neko, jo līgums jau ir saņemts un 

dome to nevar mainīt un to var uzskatīt par tehnisku neprecizitāti, ka 

juridiski šim balsojumam seku nebūs. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro, ka šobrīd lēmuma projekts tiks apstiprināts negrozīts. 

Izsaka viedokli Jānis 

Auziņš: 

Skaidro, ka juriskonsults paskaidroja ka pamatojošajai daļai nav 

juridisku seku. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā, vai atalgojums no tā nemainās. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  
5 (Jānis Auziņš, Marija Duļbinska, Sandra Kindzule, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Bērzpils pagasta pārvaldes vadītāja 

atbrīvošanu no amata" 
 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par to, ka īsti nezinam šo pagastu apvienību pakalpojumu centru 

vadītāju pienākumus, tad vēlētos saprast, kā mainīsies šo cilvēku 

atalgojums saskaņā ar MK noteikumiem. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka šo informāciju palūgtu T.Locānei iesniegt. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, kā īsti mainās šis atalgojums. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro, ka nav gatavs diskutēt par jautājumiem, kur galu 

rezultātā nonāk balsojums atturas. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka ir nepieciešams sniegt deputātiem informāciju, ka nevajag 

slēpt un moralizēt par balsojumu. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka ir par produktīvu darbu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk skaidro, ka ir jābūt vienotam redzējumam, ka jūs konstruktīvi 

nestrādājat un palīdzība jums nav nepieciešama, ka no jūsu puses nav 

bijis nekādas iniciatīvas, ka mēs esam gatavi strādāt. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka šis kašķis ir jāizbeidz, ka ar 1.jūliju jāļauj strādāt jaunajām 

apvienībām, uz kuru esam gājuši vairāk nekā gadu. Sīkāk skaidro par 

redzējumu, iespējām un kā varētu strādāt, lai varētu visu teritoriju 

sakopt un uzturēt kārtībā. Jāļauj uzsākt darbu un tad uz kādu no 

Finanšu komitejas sēdēm aicināt sniegt informāciju, ka visas 

apvienības nebūs vienādas, jo ir dažādas situācijas, ka tuvākajā laikā 

nonāksim un cerēsim, ka būs auglīgs darbs, ka ir jāizbeidz šis, ka nevar 

dzīvot tā, kā bija iepriekš, ka jānāk laikam līdzi. Skaidro, ka nav 

nekādas Rugāju lobēšanas un tas nav nekur izrauts no konteksta. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Skaidro, ka nekāda informācija nav slēpta un to ir gatavi sniegt, par 

viedokļu nesakritību, ka esam gatavi diskutēt. Skaidro, ka nepilnības 

ir, bet nav gatavs pieļaut to, ka tiks darīts pāri izpildvarai. Ne visi 

cilvēki var būt labi vadītāji, ka ir gatavs konstruktīvi strādāt, bet ir 

situācijas, kuras iespējams ir pārprastas. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka vēlētos redzēt, kā šī struktūra ir veidojusies. 
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Sēdi slēdz plkst. 14:43 

 

 

Pielikumi: 

Lēmumi: - 1.§, 3.§, 4.§, 5.§, 6.§, 7.§, 8.§, 9.§, 10.§, 11.§, 12.§, 13.§, 14.§, 15.§, 16.§, 17.§ bez 

pielikumiem; 

 

Lēmumi: - 2.§ ar pielikumiem. 

 

 

Sēdi vadīja – 

domes priekšsēdētājs                   Sergejs Maksimovs 

 

 

 

Sēdi protokolēja –  

personāla speciāliste                            Jūlija Korlaša 

 

 

Protokols parakstīts 19.06.2024. 

 
 

 

 

 

 


